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Obecne wyniki Romy zaskakują wielu oraz przynoszą uśmiech na twarz

kibiców. Ponad dwa lata temu jednym z najważniejszych była Rosella

Sensi, prezydent drużyny, która udzieliła wywiadu dla Radio Deejay.

 

De Rossi?

- Mieliśmy za niego poważną ofertę, również z Realu Madryt, którzy zarzucili mi, że

jej nie przyjęłam. Dla mnie był zawsze graczem niezbywalnym. Jestem zadowolona,

że wrócił na swój poziom, tak jak Francesco, reprezentuje punkt odniesienia dla

drużyny.

 

Totti?

- Nasz kontrakt przewidywał rolę w kierownictwie: nie jest zwykłym piłkarzem, a

symbolem tej Romy. Francesco wie również, jak zajmować się aspektem charakteru

chłopaków, dlatego nie widzę go za biurkiem, a w roli na boisku, nie jako trenera,

ale jako kogoś zarządzającego zespołem.

 

Obecna Roma?

- Roma bardzo zasługuje na prowadzenie: gra dobrze, bawi się grą i z łatwością

wygrywa. Ma spokój mocnej drużyny i to czyni mnie szczęśliwą.

 

Garcia?

- Był niespodzianką, jest nowoczesnym trenerem, jego gra przypomina bardzo piłkę

Spallettiego: z niespodzianki stał się pewnikiem.
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